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Nieuwsbrief verenigde vergadering - 23 november 2018  

Dit is de nieuwsbrief die verschijnt na de vergadering van het algemeen 

bestuur van Delfland, de verenigde vergadering. De bijdragen worden 

aangeleverd door de fracties in onze VV. 

 

Bij de laatste begroting van de huidige VV is sprake van een 

beheerste tariefstijging en het aflossen van de enorme schuld is in 

gang gezet. Ongebouwd is gecompenseerd voor de gevolgen van de 

‘weeffout’ bij de waterschapsbelasting. Integer Liberaal is verheugd 

dat haar fractievoorzitter Marja Hilders daar in een eerdere rol een 

bijdrage aan heeft kunnen leveren. 

Er zijn ook verbeterpunten: waterkwaliteit, waterbewustzijn en 

samenwerking college. 

 

 



  

  

  

  

  

Integer Liberaal heeft uitgesproken om vinger aan de pols te houden 

bij de MRDH als energieregio. Risico is dat Europese boetes verhaald 

worden op Delfland. 

VV-breed is het standpunt over het nieuwe belastingstelsel stevig 

aangescherpt. De VV wil ruimte houden voor een integrale afweging 

en ‘uitwerkingscommissies’ met een brede blik en brede 

samenstelling. 

Integer Liberaal heeft tegen de gemeenschappelijke regeling gestemd 

voor administratieve samenwerking met andere waterschappen, 

wegens het ontbreken van een uittredebepaling. Dat is een financieel 

risico en niet meer van deze tijd. 

 

2e Gemaal en Knelpunten Dorppolder 

Na een moeizaam proces is in 2016 gekozen voor een tweede 

gemaal in de Dorppolder ter oplossing van knelpunten, in plaats van 

de door ons geprefereerde gescheiden waterafvoer. Nu blijkt dat de 

destijds beloofde voortgang achterwege is gebleven en de VV is niet 

tussentijds geïnformeerd. Er blijkt zelfs een aanzienlijk aanvullend 

krediet nodig te zijn. De fractie is niet te spreken over het proces en 

de hogere kosten. Middels een stemverklaring hebben wij dit 

aangegeven.  

Aanpassing Belastingstelsel Waterschappen 

De VV is gevraagd om in te stemmen met een aantal (aangepaste) 

beslissingen en om het gebiedsmodel en de betaling natuur nader te 

onderzoeken/uitwerken. Hier heeft de fractie Ongebouwd niet mee 

ingestemd, omdat e.e.a. in samenhang bekeken dient te worden en 

wij onze vraagtekens plaatsen bij het (onderzoek naar het) 

gebiedsmodel. Ook renovatie van het bestaande stelsel lijkt hiermee 

van de baan. Bij de Unie pleiten voor een integrale afweging en een 

brede taakopvatting en samenstelling van de in te stellen 

onderzoekscommissies steunen wij wel. 

 

De verenigde vergadering boog zich op 22-11 over de extra kosten 

van een nieuw gemaal in de Dorppolder. Een waar hoofdpijn dossier. 

Na vele kinken in de kabel kan nu eindelijk met het voorbereiden van 

de uitvoering worden gestart. 

De begroting voor 2019 en de meerjarenbegroting 2020 - 2023 gaven 

dit keer geen aanleiding voor de PvdA om principieel tegen te 

stemmen. De financiële situatie van Delfland is zo solide dat naar 

verwachting er geen risico gelopen wordt. Wel was er aanleiding om 

weer opnieuw aandacht te vragen voor de tarieven. Behalve voor het 

aflossen van schulden vinden we dat grote meevallers benut moeten 

worden voor matiging van de tarieven. Wij blijven ons zorgen maken 

over de belasting van de laagste inkomens in onze regio nu de 

kwijtschelding van de zuiveringsheffing is afgeschaft. We zien dan 

ook uit naar de zorgvuldige evaluatie hiervan nog voor de 

verkiezingen van volgend jaar. 



  

  

  

  

  

 

Water Natuurlijk klaar voor verkiezingen! 

Afgelopen zaterdag is de kandidatenlijst vastgesteld voor de 

verkiezingen op 20 maart 2019. Marcel Belt is gekozen als lijsttrekker. 

Zie de lijst op www.facebook.nl/waternatuurlijkdelfland. Samen gaan 

we voor een goede campagne en een mooi resultaat! 

 

Begroting 2019 

Water Natuurlijk heeft tevreden ingestemd. We zijn alert op de 

portemonnee van onze inwoners! We hebben aandacht gevraagd 

voor de impact van de afschaffing van de kwijtschelding. Ook hebben 

we gevraagd naar het effect van huizenprijsstijging op de 

belastingtarieven. Met de toezegging dat er genoeg materiaal en 

mensen beschikbaar zijn hebben we vertrouwen in een goede aanpak 

voor de verbetering van de waternatuur. 

 

Nieuw belastingstelsel waterschappen 

Water Natuurlijk vindt het landelijk voorstel voor een nieuw 

belastingstelsel niet goed genoeg. De Dijkgraaf moet zich hard maken 

voor één nieuw samenhangend voorstel. Vervuilers moeten belast 

worden en mensen en bedrijven die moeite doen voor duurzaamheid 

moeten worden beloond. 

 

Volg ons: 

www.facebook.nl/waternatuurlijkdelfland 

Twitter @WNDelfland 

Delfland@waternatuurlijk.nl 

 

   

 

Terugkijkend op de vergadering van 1 oktober constateert 50PLUS 

nogmaals dat het Reglement van Orde niet juist is toegepast hetgeen 

tot schorsing van het besluit over bestrijding van blauwalgen had 

kunnen leiden. Gelet op de bestuur conferentie die we vorige weer 

hebben gehad over integriteit is er derhalve sprake van schendingen 

hiervan. De bepalingen uit het RvO worden nl. niet juist dan wel op 

een verkeerde wijze gebruikt. 

50PLUS stemt in met de begroting 2019. Vermindering van de 

schulden is daarin belangrijk maar de vraag blijft of bovenmatige 

overschotten naar de vaste reserve moeten en niet dienen tot 

verlaging van de tarieven. 

50PLUS is tegen het (procedure) voorstel van de Unie van 

Waterschappen t.a.v. de herziening van het belastingstelsel. 

Na een zorgvuldig omgevingsproces ter oplossing van de knelpunten 

in de Dorppolder is het eindelijk zover dat de bouw van een nieuw 



  

  

  

  

  

 

(extra)gemaal kan beginnen.  Sinds het besluit in 2016 is door de 

lange, complexe en zorgvuldige voorbereidingstijd meer geld nodig 

voor de aanleg in 2020. 

 

De Begroting 2019 en Meerjarenprogramma 2020-2023 is na de 

technische behandeling in drie aparte commissies zonder veel 

discussie goedgekeurd.  De vooruitblik tot het eind van de volgende 

bestuursperiode in 2023 laat een lage schuldenlast en stabiele 

tarieven zien.  Het nieuwe college volgend jaar treft een gezonde 

financiële basis aan en kan hierop haar eigen plannen ontwikkelen. 

 

Tenslotte werd weer de aanpassing van het belastingstelsel 

besproken.  De kritiek van de vorige keer heeft geleid tot uitstel van 

het eindresultaat naar eind 2019.  De dijkgraaf heeft een aantal 

Delflandpunten meegekregen naar de volgende 

waterschapsbespreking die vooral vragen om een duidelijk en 

zorgvuldig proces naar het einddoel.  

 

De VV was positief over de Begroting 2019 getiteld "Basis op orde, 

blik op de toekomst". Het allerlaatste stuk in de huidige P&C-cyclus. 

Zoals de titel al aangeeft heeft Delfland de afgelopen collegeperiode 

conform het coalitieakkoord een stevig fundament gelegd om 

toekomstige ontwikkelingen op te vangen, want de toekomst brengt 

nogal wat. Klimaatadaptatie, sluiting van kringlopen en de 

verwijdering van medicijnresten en bestrijdingsmiddelen vragen om 

stevige investeringen in balans met gezonde tarieven en schulden. 

De PvdD heeft in het kader van de reflectie van deze collegeperiode 

wederom gevraagd naar de toezegging om een portefeuillehouder 

dierenwelzijn in te stellen. Helaas is deze functie nog immer vacant. 

Minder gecharmeerd was de VV over het “Aangepast voorstel 

wijziging belastingstelsel waterschappen" van de Unie van 

Waterschappen. Inhoudelijk is het voorgestelde belastingstelsel te 

complex, onvoldragen en hierdoor is een integrale behandeling voor 

de VV voorlopig onhaalbaar, op de wijze die de Unie nu voorstelt. 

Jan de Nooy en Leo Boekestijn vormen sinds kort samen de fractie 

Westland Natuurlijk. Hun leidraad is en blijft 'droge voeten en meer', 

waarbij 'meer' staat voor beter benutten van de 

recreatiemogelijkheden en het verder verbeteren van de 

waterkwaliteit. Dit alles tegen een aanvaardbare prijs voor de burger. 

 

Tevredenheid in de Verenigde Vergadering levert helaas nog steeds 

niet per definitie tevreden burgers op. Wij zullen dat scherp in de 

gaten blijven houden. De begroting voor 2019 werd, met instemming 

van Westland Natuurlijk, goedgekeurd.  
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